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PET SLUŽBENIKA ZA KONTROLU NABAVKI

Autor:  NN

Saša Varinac

BEOGRAD - Savetnik u Upravi za javne nabavke Saša Varinac izjavio je juče da se ta institucija 
suočava s problemom nedovoljno kvalitetnog kontrolisanja javnih nabavki, između ostalog i zbog 
malog broja zaposlenih i kratkih rokova za odlučivanje, javlja Tanjug.
- Ne možete više od 100 „spornih“ tendera, kako se oni često nazivaju u javnosti, da kontrolišete sa 
pet stalno zaposlenih ljudi - ukazao je Varinac na skupu „Korupcija - društveni problem i 
sociopatološka pojava u modernom društvu“.

Antrfile: 

Elektronska arhiva MEDIJSKE DOKUMENTACIJE ne može se koristiti (kopirati, replicirati ili pretraživati)
u komercijalne svrhe bez posebne dozvole i ugovora sa vlasnikom Arhive - Ebart/Medijska dokumentacija©.
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KORUPCIJA NE POSUSTAJE

Autor:  NN

Saša Varinac, savetnik u Upravi za javne nabavke, ocenio je juče da je opravdana percepcija 
javnosti da u postupku javnih nabavki postoji korupcija.
 “Postoji problem sa sprovođenjem važećih propisa, a ni institucije za borbu protiv korupcije nisu 
efikasne”, rekao je Varinac na okruglom stolu Korupcija - društveni problem i sociopatološ ka pojava 
u modernom društvu. On je objasnio da više stotina oborenih tendera ne može da kontroliše pet 
stalno zaposlenih koliko ih trenutno radi u Komisiji za zaštitu prava u postupcima javnih nabavki.
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POTREBNO BOLJE UREDITI JAVNE NABAVKE

Autor:  PRENETO

Beograd - Savetnik u Upravi za javne nabavke Saša Varinac izjavio je juče da se ta institucija 
suočava sa problemom nedovoljno kvalitetnog kontrolisanja javnih nabavki, između ostalog i zbog 
malog broja zaposlenih i kratkih rokova za odlučivanje i ukazao da se u javnim nabavkama godišnje 
potroši oko tri milijarde evra . „Ne možete više od 100 spornih tendera, kako se oni često nazivaju u 
javnosti, da kontrolišete sa pet stalno zaposlenih ljudi. Sa druge strane vi imate veoma kratke 
rokove za odlučivanje o veoma visokim iznosima i uopšte nije jednostavno doneti odluku“, ukazao je 
Varinac na skupu „Korupcija - društveni problem i sociopatološka pojava u modernom društvu“. 
Tanjug
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PET RADNIKA NA 100 TENDERA

Autor:  NN

Potrebno sistemski bolje urediti kontrolu javnih nabavki

Beograd
Savetnik u Upravi za javne nabavke Saša Varinac izjavio je juče da se ta institucija suočava sa 
problemom nedovoljno kvalitetnog kontrolisanja javnih nabavki, između ostalog i zbog malog broja 
zaposlenih i kratkih rokova za odlučivanje i ukazao na to da se u javnim nabavkama godišnje potroši 
oko tri milijarde evra. „Ne možete više od 100 'spornih' tendera, kako se oni često nazivaju u 
javnosti, da kontrolišete sa pet stalno zaposlenih ljudi. Sa druge strane, imate veoma kratke rokove 
za odlučivanje o veoma visokim iznosima i uopšte nije jednostavno doneti odluku“, ukazao je 
Varinac na skupu „Korupcija - društveni problem i sociopatološka pojava u modernom društvu“. 
„Recimo, ako Komisija za zaštitu prava ponuđača ima rok od 15 dana uz neke mogućnosti 
produžetka do 10 dana i ako taj postupak traje tri meseca, naravno da će oni koji treba da 
primenjuju zakon reći na terenu - 'Ja ne mogu više da čekam, ja ću da radim ono što treba, na 
državi je da obezbedi sistem žalbi, žalba je podneta i niko je nije rešio'“, objasnio je Varinac. On je 
podsetio da se u javnim nabavkama godišnje potroši oko tri milijarde evra i podsetio da je 
kontrolisanje tog procesa od suštinskog značaja. Varinac je dodao da je Zakon o javnim nabavkama 
fokusiran na izbor najpovoljnije ponude. Prema njegovim rečima, „ono što se neopravdano 
zanemaruje je ono što prethodi javnim nabavkama“, a to je odgovor na pitanje da li uopšte postoji 
potreba za raspisivanjem javne nabavke i onoga što posle toga sledi - a to je zaključenje i realizacija 
ugovora. „Sve može da bude obesmišljeno u toj trećoj fazi, ako imate najpovoljniju ponudu koja je 
izabrana po kriterijumima koji su propisani, tu nastaje zatim pitanje aneksiranja ugovora, menjanja 
cene i uslova ponude“, objasnio je on.
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KONTROLA JAVNIH NABAVKI

Autor:  NN

Savetnik u Upravi za javne nabavke Saša Varinac rekao je juče da se ta institucija suočava s 
problemom zbog nedovoljno kvalitetnog kontrolisanja javnih nabavki, između ostalog i zbog malog 
broja zaposlenih i kratkih rokova za odlučivanje i ukazao na to da se u javnim nabavkama godišnje 
potroši oko tri milijarde evra. – Ne možete više od 100 „spornih” tendera, kako se oni često nazivaju 
u javnosti, da kontrolišete s pet stalno zaposlenih ljudi. S druge strane, vi imate veoma kratke 
rokove za odlučivanje o veoma visokim iznosima i uopšte nije jednostavno doneti odluku – rekao je 
Varinac. On je podsetio na to da se u javnim nabavkama godišnje potroši oko tri milijarde evra i da 
je kontrolisanje tog procesa od suštinskog značaja.
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